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PRoToKoŁ NR Lllfaz3
z sesji Rady Gminy w F'ałkowieo

która odbyła się w dniu 3a października 2a23 roku
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Sesję o godzinie 12.00 otworrył i w całości prowadził Przewodniczący
Rady Gminy Piotr Gonerka. Na wstępie powitał zaproszonych gości
i uczęstników sesji w następujących osobach:

- WÓjta Gminy Fałków Henryka Koniecznego,
- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger,
- Sękretarza Gminy Barbarę Badelską,
. Radcę prawnego ZygmuntaPtaka,
. Kierownik GoPS-u Agnieszkę Czechowską,
- Radną powiatow4 Danutę LeŚniewicz,
- Radnego powiatowego Pawła Pękalę,.Inspektora Halinę Soboń,
- Inspeklora Jacka Stachurskiego,
- KsięgowąPZoZ w Fałkowie Agnieszkę Skawińską,

sołtysów i wszystkich oglądających transmisję on - line.
Lista obecnoŚci uczestników stanowizałącznik nr 1 do protokofu.
Następnie powitat radnych, w oparciu o listę obecności stwierdził, ie na stan
Rady 15 radnych, 13 radnych bierzę udział w obradach, co daje quorum do
podej mowania prawomocnych uchwał.
Nieobecnymi radnymi byli: radny Robert Bomba i radna E|zbieta Śliwińska
Zawiadomił, Że głosowania odbywać się będą ptzęz system do ,obsługi
posiedzeń i poprosił o zalogowanie się do systemu informatycznego'

Lista obecności radnych stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokótu.

Ad pkt 2.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie zmian do
przestanego wraz z zaproszeniami porządku obrad sesji. Nie było propozycji
zmian, wobęc powyzszego jednogłośnie przyjęto porządek sesji, który brzmi

1. otwarcię sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
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3. Przyjęcie protokołu z obrad L sesji Rady Gminy.
4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresię między sesjami Rady Gminy.
5. Informacja o stanie rea|izacji zadań oŚwiatowych za rok szkolny
20za2an.
. Zapoznanie się z Raportem o wynikach nulczania w Publicznej Szkolę
Podstawowej im. Stefana Żęromskiego w Fałkowie i w Publicznej Szkole
Podstawowej im. Henryka Sięnkiewicza w Czermnię.
6. Sytuacja finansowa oŚwiaty po 3 kwartałach2a23 roku.
7 . Zapoznanie się z s7tuacją słuzby zdrowia po 3 kwartałach 2023 roku.
8. Infbrmacja o wynikach kontroli przeprowadzanych prZęZ Komisję
Rewizyjną Rady Gminy w Fałkowię w I półroczu 2023 roku.
9, Informacja o oświadczęniach majątkowych za fa22 rok pracowników
samorządowych i kięrowników jednostek podlegĘch Wójtowi Gminy
FałkÓw.
10. Informacja o oświadczeniach majątkowyęh za f022 rok zł'oŻonych prZęZ
radnych rady gminy Przewodniczącemu Rady Gminy.
II. Zapaznanie się z Uchwatą Zgromadzęnia Staropolskiego Związku Gmin
i Miast w sprawie ustalęnia wysokoŚci składki rla pokrycie kosztów
kwalifikowanych związanych z ręalizacją projektu ,OZE dla mieszkańców
gmin SZGiM".
12. Rozpatrzęnię projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Fałków na|ataf\z3 _2a26.
13. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w Sprawie zmian w Budzęcie Gminy
Fałków na2a23 rak.
14. Rozpatrzęnie projektu uchwaty W Sprawie określenia zasad udzielania
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane prury
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej
ewidencji zabyków, połozonych na obszarze Gminy Fałków.
15. Informacja Gminnego oŚrodka Pomocy Społecznej o formach i zasadach
pomocy udzielanej mieszkańcom gminy.
16. Informacja na temat prac zwiqzanych z komuna|izacj4 na tęręnie,Gminy
Fałków.
17. Wolnę wnioski i informacje.
18. Zakończęnie obrad LI sesji Rady Gminy.

Ad pkt 3.

W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o zgłaszanie
uwag do protokołu z obrad L sesji nadnłlyczajnej, która odbyła się w dniu 27
wrzeŚnia 2023 roku.
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Do protokÓłu nie zgłoszono zadnych uwag i został on ptzyjęfy jednogłoŚnię
w głosowaniu jawnym imiennym (13 za).

Ad pkt 4.

W kolejnym punkcie Sekretarz Gminy Barbara Badelska adczytała
informację o pracy Wójta w okresie od sesji Rady Gminy, która odbyła się
w dniu 25 sierpnia bieŻącego roku'

Pan Wójt Henryk Konieczny uzupełnił informację przekazując do
wiadomości, Że spłaciliśmy ostatnię ratę kredytu i w związku Z czym nasza
gmina nie ma żadnego zadłuięnia.

Następnie zaprosił wszystkich na uroczyste obchody odsłonięcia pomnika
poŚwięconęgo Marszałkowi Józęfowi Piłsudskiemu' Zołnieruom Legionów
i Wojska Polskiego, które odbędq się 11 listopada w koŚciele parafialnym w
Fałkowie.

o gtos poprosiła rudna Agnieszka Zenka - Zganiacz, która zapytała
o środki na remizę strtzackąw Starzechowicach.
Pani Skarbnik Anna Wajnberger odpowiedziała, Żę czekamy na tęrmin
podpisania umowy w tej sprawie.

Do pracy WÓjta W omawianym okresie nie zgłoszona innych pytań
i uwag, informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 5.

Przechodz4c do następnego punktu Prowadzący poprosił Sekretarz Gminy
Barbarę Badelsk4 o przedstawienie informacji o stanie rea|izacji zadafl
oświatowych za rok szkolny 20fIl2022. Informacja jest opubiikowana na
stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Gminy FałkÓw, jak
równiez w formie papierowej stanowi załącznikNr 4 do protokołu.

Ad pkt ó.

W tym punkcie Prawadzący poprosił o zabranię głosu księgową
oświatową p. Halinę Soboń, która odczytała informację o sytuacji finansowej
oświaty po 3 kwartałachza23 roku. Do informacji nie było uwag.
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 7.
w kolejnym punkcie obrad Prawadzący poprosił o zabranie głosu

księgową PZOZ w Fałkowie Agnieszkę Skawińską, która przedstawiła sytuację
słuzby zdrowiapo 3 kwartałach2a23 roku. Do informacji nie było uwag.
Intbrmacja stanowi załączniknr 6.
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Ad pkt 8.

Przęchodząc da następnego punkfu porządku obrad Prowadzący udzielił
głosu Przęwodniczącemu Komisji Rewizyjnej Grzegorzowi Baranowi, który
przedstawił informację o wynikach kontroli przeprowadzanych ptZęZ Komisję
Rewizyjną Rady Gminy w Fałkowie w I półroczu 20f3 roku.
Nie było uwag do przedstawionej informacji, która stanowi załączniknr 7.

Ad pkt 9.

Prowadz4cy w tym punkcie udzielił głosu Wójtowi Gminy Fałków
Henrykowi Koniecznemu' który przedstawił informację o oświadczęniach
majątkowych Za 2022 rok pracowników samorządowych i kierowników
jednostek ztoionych Wójtowi Gminy Fałków.
Do informacji nie było pytań, stanowi załącznik nr 8 do protokotu.

Ad pkt 10.

W tym punkcie Przęwodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka przedstawił
informację z analizy oświadczeń majątkowych ztoionych przez radnych wg
stanu na dzien 3 1 grudni a 2a22 roku. Poinformował równiei, Że do Rady Gminy
wpłynęĘ anaIizy doĘczące oświadczeń majątkowych złoionych przez Wójta
Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

.
Analizując oświadczenia Wojewoda Swiętokrzyski 1 TJrząd Skarbowy
w Końskich nie stwięrdzili w nich większych nieprawidłowoŚci ani naruszenia
zapisów ustawy samorządowej .

Do informacji nie było pytań, stanowi załącznik nr 9 do protokołu

Ad pkt 11.

Przęchodząc do następnego punktu Przęwodniczący Rady Gminy Piotr
Gonerka poinformował, ie zgodnie z uchwałą Staropolskiego Związku Gmin
i Miast składka. w 20f4 roku na pokrycie kosztÓw kwalifikowanych
związanych z trwałoŚcią projektu ,,OZE dla mieszkańców gmin SZGiM''
zgodnie zrcaIizowanym projektem wynosi LDa zł'oĘch od 1 instalacji w gminie.

Ad pkt 12.

v/ tym punkcie Prowadz4cy udzielił głosu Skarbnik Gminy Annię
Wajnberger, która omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej
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Gminy Fałków na lata 20f3 - 2026 i w Budzecię Gminy na 2af3 rok. Pytań nie
byto, Wiceprzewodnicząca odcrytała projekt uchwaĘ.

Rada Gminy w obecności 13 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (13 ,,Zil,,) podjęła Uchwałę Nr Lll361lzg23 w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków na lata 2a23-2026, która
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 13.

Do kolejnego projek1u uchwały dotycząCego zmian w budzecie Gminy na
rok biei4cy nie wniesiono iadnych uwag, Przewodnicz4cy Rady Gminy
zapoznałradnych z jega treścią.

Rada Gminy w obecności 13 radnych w głosowaniu jawnym
imiennym jednogłośnie (15 ,,Zil,,) podjęła Uchwałę LIl362/2023
w sprawie zmian w Budżecie Gminy Fałków na 2023 rok, która stanowi
załącznik nr 11 do protokołu.

Ad pkt 14 .

W tym miejscu prowadzący udzie1ił głosu radcy prawnemu Urzędu
Gminy w Fatkowie Zygmuntowi Ptakowi, który omówił potrzebę ptryjęcia
następnej uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji nazabytki dostosowującej
zapisy do obowiązl4qcych przepisów prawnych.
Nie było pytan do projektu, Wiceprzewodnilząca Maryla Domańska odcrytała
jego treść.

Rada Gminy w obecności 13 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (13 ,,Zil,,) podjęła Uchwałę Nr LIl363l2,023 w sprawie .

określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskieo'
restauratorskie |ub roboĘ budowlane przy zabytkach wpisanych do
rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków,
położonych na obszarze Gminy Fałków, która stanowi załąeznik nr 12 do
protokołu.

Ad pkt 15.

W dalszej częsci obrad Prowadzący udzielił głosu Pani Agnieszce
Czechowskiej, Kierownik GOPS w Fałkowie, która szczegółowo przedstawiła
informację o formach i zasadach udzielonej pomocy mieszkańcom Gminy
Fałków.
Informacja ta stanowlzałącznik nr 13 do protokołu.



Ad pkt 16.

Następnie Prowadz4cy udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji
Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnęgo Rady Gminy w Fałkowie , który
przedstawił informację w temacię prac związanych z komuna|tzacją.
Informacja ta stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 17.

W tym punkcie radna Anna Pluta wnioskowata w imieniu licznych
mieszkańców gminy o wszczęcie poczynan związanych z uruchomieniem stacji
PKP w miejscowości olszamowice.
Następnie radna Maryla Domańska przedstawiła proŚbę jednego z mieszkańców
by w przysńości szczegółowiej opracowywać harmonogram odbiór gabarytÓw
i wskazywać oprócz daty gadziny odbioru w poszczególnych miejscowościach.
Do tych wniosków odniósł się Wójt Henryk Konieczny. Równiez widzi
potrzebę usytuowania stacji PKP w miejscowości olszamowicę _ Porąbka
i zaproponowat, Żeby poddać pod głosowanie ten zamysŁ i wraz Zę
stanowi ski em rady wysto sować odpowiedni wniosek.
Rada Gminy jednomyślnie przychyliła się do wniosku Anny Pluty.

Ad pkt 18.

W związku ze ztealizowaniem prryjętego porządku Przęwodniczący Rady
Gminy podziękował wszystkim zaudział i o godzinie 13.50 zamL<rtqł obrady LI
sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowata:
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